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Βασίλης Κεγκέρογλου  
Βουλευτής νομού Ηρακλείου  - Κίνημα Αλλαγής 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 

-Υποδομών και Μεταφορών, κ.Κ.Καραμανλή 
 

ΘΕΜΑ: «Αξιοποίηση του αεροδρομίου «Ν.Καζαντζάκης» προς όφελος της τοπικής 
κοινωνίας». 

 

Ανησυχία και έντονος προβληματισμός επικρατεί στους τοπικούς φορείς και την 
τοπική κοινωνία στο Ηράκλειο για την πορεία της αξιοποίησης του χώρου  στο 
αεροδρόμιο «Νίκος Καζαντζάκης». 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα του τοπικού τύπου, ο φάκελος της αξιοποίησης της 
έκτασης των 3.500 στρεμμάτων που καταλαμβάνει το σημερινό αεροδρόμιο 
Ηρακλείου έχει περάσει πλέον στα χέρια του ΤΑΙΠΕΔ και μάλιστα βρίσκεται στη 
λίστα της λεγόμενης Ομάδας Ωρίμανσης Έργων του Ταμείου, χωρίς όμως να έχει 
προηγηθεί καμία διαβούλευση και χωρίς την σύμφωνη γνώμη του Δήμου 
Ηρακλείου, που αποτελεί και τον κύριο ιδιοκτήτη της έκτασης. 

Επειδή ο Δήμος Ηρακλείου έχει εκδηλώσει την πρόθεση του να εκπονήσει ο ίδιος το 
Ειδικό Χωρικό Σχέδιο της περιοχής του αεροδρομίου Ηρακλείου «Νίκος 
Καζαντζάκης», ενώ έχει υποβάλλει και στο Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας 
σχετική πρόταση και προμελέτη. 

Επειδή  η Κυβέρνηση είχε δεσμευτεί ότι δεν τίθεται θέμα παραχώρησης στο ΤΑΙΠΕΔ 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

-Γιατί αθετήσατε τις δεσμεύσεις σας και προχωρείτε στη παραχώρηση του 
αεροδρομίου «Νίκος Καζαντζάκης» στο ΤΑΙΠΕΔ; 

-Προτίθεστε άμεσα και ύστερα από διαβούλευση με τον Δήμο Ηρακλείου και τους 
εμπλεκόμενους φορείς να καταρτίσετε σχέδιο αξιοποίησης του αεροδρομίου 
«Ν.Καζαντζάκης»  προς όφελος της τοπικής κοινωνίας του Ηρακλείου; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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